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Szöveges beszámoló 
 
Pályázatok 
A vizsgaidőszakban nem futottak pályázataink, mert a januári utaláshoz már december közepén 
le kellett adnunk az utalási listákat. Emiatt az utolsó őszi féléves egyszeri és rendkívüli 
pályázatokat korábban el kellett bírálnunk a szokásosnál, de erről azt hiszem sikerült időben 
értesíteni a hallgatókat. 
A tavaszi félévre vonatkozó pályázatok még nem kerültek kiírásra, sajnos a vizsgaidőszak 
elnyúlása miatt ezzel én sem kezdtem el időben foglalkozni és a regisztrációs hét végén nem 
tartózkodom az országban (ezért is küldöm ki a szokásosnál kicsit korábban a beszámolóm) így a 
pontos kiírásról a KÖB nélkülem fog határozni. Azonban a kiírásokhoz szükséges minden 
előkészületet megtettem, így csak technikailag valósul ez meg nélkülem. 
Sajnos mivel nincs tudományos biztos jelenleg a TTK HÖKben a tudományos pályázatok 
bírálásával lesznek gondjaink, ezügyben szeretném majd a szakterületi koordinátorok segítségét 
kérni, hogy legalább a következő időszakra kicsit felélesszük a tudományos csoportot, amiből 
később még egy működő társaság is lehet, ami fontos is lenne az ELTE TTKn. 
 
KÖB 
Az elmúlt időszakban a KÖBnek nem volt túl sok feladata, de a szokásosan segítőkész KÖB 
tagokra mindig számíthattam a viszgaidőszakban is. A vagyonnyilatkozatokkal viszont még 
mindig nem állunk túl jól, ezen a következő hónapban javítanunk kell. 



A bevonó délutánon sok lelkes jelentkező megfordult, őket szeretném bevonni a későbbi 
munkába aktívan, hogy ha szeretnének, tudják segíteni a KÖB munkáját a jövőben. 
 
Szabályzatok 
A most elindult ösztöndíjreformhoz kötődő HKR és egyéb szabályzatok módosításában 
segítettem. Sajnos mivel a HKR általános részének átnézése nagyrészt vizsgaidőszakban folyt, 
ezért azzal kevesebbet foglalkoztam, de a Kari különös rész és a KÖB ügyrendjének átírása is 
megkezdődött már, ezzel többet tudtam foglalkozni, jól haladunk az előkészítéssel. 
 
Napi rutin 
A vizsgaidőszakban nem tudtam olyan gyakran nézni az emaileket, mint szorgalmi időszakban 
szoktam, de így is sikerült minden hallgatónak a segítségére lennem, és a mostanában induló 
rendszeres pályázatokkal kapcsolatos kérdésekre is időben tudok reagálni. 
 
Sajnos a vizsgaidőszak sok időmet felemésztette, de szerencsére ilyenkor nincs is annyi teendő, 
mint máskor, így nem kellett nagyon elhanyagolnom a feladataimat. 
Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, a felmerülő kérdéseiteket várom emailben vagy 
személyesen a Küldöttgyűlésen. 
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